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Z Á P I S  č. 2/2024 
 

z jednání Komise místní části Velíková konaného dne 26. 9. 2024 
 
 
Přítomni: p. Amchová, p. Hanáček, sl. Javoříková, p. Pešlová, p. Pšeja, p. Santo,  

tajemnice komise p. Slováková 
 

Omluveni: p. Blahová (ZMZ), p. Müller, p. Retyková, p. Suchánek, p. Vykopal 
 

 
 

 
Program: 1.   Úvod, schválení programu 

2. Priority KMČ  
3. Informace z kanceláře MČ  
4. Připomínky, nové podněty, diskuse  
5. Závěr 

  
 
 

1. Úvod, schválení programu 
 
Jednání KMČ bylo zahájeno předsedkyní komise v sále multifunkční budovy ve Velíkové. 
Jednání bylo přítomno šest členů komise z jedenácti, komise je usnášeníschopná. 
Navržený program byl schválen. 

 
 

2. Priority KMČ 
 
Hlavní prioritou pro rok 2025 bude dle usnesení členů KMČ priorita 1/2022 – Doplnění VO v ulici 
Průhon a přesunutí bodu VO z RD č. p. 49. 
Mimo běžných provozních výdajů (podpora společenských aktivit, provozní výdaje KMČ a KaMČ, 
náklady na vánoční osvětlení), které komise požaduje zachovat ve stejné výši jako letos, odsouhlasili 
členové KMČ použití volných finančních prostředků na prioritu 3/2022 – Úprava točny MHD Velíková. 
Pro uvedenou prioritu je již zpracována dopravně architektonická studie z roku 2022, tyto finance 
bychom tudíž chtěli použít na další potřebné kroky vedoucí k budoucí rekonstrukci točny. 

 

 
3. Informace z Kanceláře MČ Velíková 
 
Členové komise byli informováni o průběhu setkání primátora SMZ a členů RMZ s předsedy a členy 
jednotlivých KMČ ze dne 25. 9. 2024 
Zazněly zde požadavky na lepší informovanost ze strany magistrátu do jednotlivých místních částí, 
zvětšení pravomocí jednotlivým komisím tak, aby si mohly různé drobné opravy či jiné záležitosti řešit 
sami, kooperaci při různých stavbách v jednom místě tak, aby nedocházelo ke kolizím, kdy se např. 
během pár měsíců opravuje chodník, poté se znovu rozkope kvůli kanalizaci atd. 
Dále zazněl požadavek na lepší informovanost o povolených kulturních akcích na území jednotlivých 
místních částí a o účelu využití objektů, které jsou v majetku SMZ 
Okrajově zde byla zmíněna také změna týkající se daně z nemovitosti, kdy byli účastníci informováni o 
schválení snížení této daně pro příští rok o cca 30 %. 
 
Členové byli dále informováni o nově obloženém schodišti ve směru od ulice Dolní konec a také o 
umístění nerezového zábradlí v prostorách vstupní chodby. 
 
Členové byli dále informováni o opravě zvlněného asfaltu v ulici Modřínová u místa na nádoby na 
separovaný odpad. Povrch vozovky byl zbroušen a nově zaasfaltován. 
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Stále hledáme „cestáře“ pro místní část, zájemci o tuto práci se mohou hlásit v kanceláři místní části, 
kde jim budou sděleny potřebné informace. 
 
 

4. Připomínky, nové podněty, diskuze 
 
Pan Pšeja žádá prověření dokončení opravy asfaltového povrchu v ulici Chatová.  
Pan Dorazil (ORIA) projedná danou věc se zhotovitelem stavby (fa Commodum, spol. s r.o.) tak, aby 
byla rekonstrukce řádně dokončena. 
 
V rámci diskuze zazněl požadavek týkající se beden s posypovou směsí, zda by mohl být navýšen 
obsah soli; směs je často zcela zmrzlá a nejde nabírat a tudíž použít na posyp. Požadavek bude 
projednán na pracovní schůzce tajemníků komisí s pracovníky TS Zlín. 
 
 

5. Závěr 

 
Termín příštího jednání KMČ byl stanoven na 22. 11. 2024. 
 
 
 
 
Zapsala: Barbora Slováková, tajemnice KMČ Velíková 
Schválila: Ing. Jana Amchová, předsedkyně KMČ Velíková 
 
 
Ve Zlíně – Velíkové, dne 30. 9. 2024 
 


